



Haydock  
Park

May 13th &  
14th 2015

# Don't miss the UK's number one lifting event

the only specialist equipment event for the UK and Ireland

If you buy, use or have a professional interest in Access Equipment, Working at Height, Mobile Cranes, Tower Cranes and Loader Cranes, not to mention Telehandlers then register now for the UK and Ireland's event for lifting professionals – Vertikal Days.

See the latest equipment and services, meet the experts and enjoy a day of networking, deal-making and socialising.

email the Vertikal Team at  
[info@vertikaldays.net](mailto:info@vertikaldays.net)  
UK Office +44 (0) 8448 155900

[www.vertikaldays.net](http://www.vertikaldays.net)

**Vertikal**  
**days**

Manufacturer • Constructeur	Stand
<b>Remote Controls - Commandes à distance</b>	
Ascorel	5a J 110
HBC-radiomatic	Ext 6 D 030
Ikusi	5a K 105
Imet	5a H 106
Scanreco	5a K 094
Tele Radio	5a H 113
TTControl	5a K 115
<b>Overload &amp; Anti-collision devices Contrôleurs de charge &amp; Anti collision</b>	
3B6	5a J 064
AGS	Ext 5 F 020
AMCS	Ext 6 D 064
Anney Electronique	5a J 106
Ascorel	5a J 110
Cobo	5a J 064
Hirschmann	5a G 106
Loadrite	5a J 089
LSI-Robway	Ext 6 G 039
Moba	Ext 5a J 010
PAT Kruger	5a G 106
Rayco Wylie	5a J 104
Robway	Ext 6 G 039
Smie	Ext 6 A 011
Trimble	5a L 077

Once again Intermat looks like it will be a good exhibition for remote controls and electronics with most of the major manufacturers attending and many showing new products and new concepts.

France is a particularly important market for tower crane anti-collision systems with the world's leading producers based there. Most of the general electronics and remote control suppliers are based in Hall 5a, but the companies that focus on crane systems are located outside alongside the crane manufacturers. The few companies that have been specific about new products are featured below.

### Tower crane anti-collision systems

**SMIE** - the original anti-collision company - will demonstrate the latest version of its crane management system which can monitor all crane movements and with collision warnings and cut out in both 2D and now 3D - all accessible remotely. Other anti-collision specialists include **AGS** which will show its latest tower crane anti-collision and overload systems in outside area 5 fairly close to the Terex stand, while **ACMS** can be found next

to Kobelco in outside area 6. The other main company in this sector **Ascorel** can be found next to the Cummins stand in outside area 5.

### Overload systems

In terms of crane overload systems only one is located outside. **LSI Robway** - the wireless overload and crane safety equipment manufacturer which is now part of **Trimble** - will show its new under hook load cells available with up to 500 tonnes capacity and the RCI 8510 rated capacity limiter. You can find the stand between Volvo and Komatsu in area 6. **Rayco Wylie**, **3B6**, **Hirschmann-PAT/Kruger** and others are all in Hall 5a. Platform overload and safety electronics manufacturer **Moba** has several new product concepts on show, as it expands its portfolio. It can be found in



outside area 5 next to Cummins.

### Remote controllers

In terms of remote controls, only **HBC-radiomatic** is based outside at the very bottom of Area 6. It will show its new Technos 2 and controllers with vastly improved information readouts. The rest of the remote control manufacturers are located in close proximity of each other in Hall 5a.



Ikusi iKontrol



HBC-radiomatic Technos 2

Une fois de plus il apparaît qu'Intermat sera une bonne exposition pour les systèmes électroniques et de commande à distance. La plupart des grands constructeurs exposeront, présentant des nouveaux systèmes et concepts.

La France est un marché particulièrement important pour les systèmes anticollision pour grues à tour, tous les leaders mondiaux sont d'ailleurs basés en France. Les fournisseurs de contrôleurs électroniques sont en général dans le hall 5a. Toutefois les constructeurs des systèmes principalement destinés aux



Hirschmann

grues à tour, exposent à l'extérieur à côté des constructeurs.

La plupart des compagnies n'ont pas été très précises quant à des nouveaux produits ; cependant quelques unes l'ont fait.

### Systèmes anticollision pour grues à tour.

**SMIE** le fabricant original de ces systèmes, présentera la dernière version de son contrôleur de grue, lequel peut enregistrer tous les mouvements de la grue, avec des avertisseurs de collision et coupe automatique avec affichage en 2D et maintenant 3D. Tous ces équipements sont accessibles à distance. Dans les autres spécialistes de système anticollision, nous trouvons **AGS** qui exposera ses derniers systèmes de protection des grues à tour dans le hall 5a, assez près du stand Terex. **ACMS** peut être visité

prés du stand Kobelco dans la zone extérieure 6. Enfin, l'autre grand constructeur dans ce domaine, **Ascorel**, se trouve près de Cummins dans la zone extérieure 5.

### Systèmes limiteurs de charge

En ce qui concerne les limiteurs de charge pour grues, un seul constructeur expose à l'extérieur : **LSI Robway**. Ce fabricant d'équipements de sécurité et limiteurs de charge sans câble pour grues - faisant partie maintenant de **Trimble** - présentera ses nouvelles cellules de charge sous crochet, disponibles jusqu'à 500 tonnes de capacité. Il présentera également le modèle RCI 8410, limiteur de charge. Vous pourrez trouver le stand entre Volvo et Komatsu dans la zone 6. **Rayco Wylie**, **3B6**, **Hirschmann-Pat/Kruger** et d'autres exposent dans la zone 5a. Le constructeur de

système de surcharge et de sécurité pour plateformes, **Moba**, expose plusieurs nouveaux concepts de produits, dans le cadre de son expansion. Il peut être visité dans le hall 5, à côté de chez Cummins.

### Contrôleurs à distance

En ce qui concerne les contrôleurs à distance, seul **HBC Radiomatic** expose à l'extérieur tout au fond de la zone 6. Il présente ses nouveaux Technos 2 et contrôleurs, avec un affichage des informations largement amélioré. Le reste des fabricants de contrôleurs à distance est regroupé dans le hall 5a.



LSI GS820



## ENHANCING PERFORMANCE AND EFFICIENCY THROUGH ENGINEERING DESIGN & PRODUCT DEVELOPMENT

✉ [construction@nylacad.com](mailto:construction@nylacad.com)  
 🌐 [www.nylacad.com/construction](http://www.nylacad.com/construction)



**NYLACAST**  
 ENGINEERING PLASTIC-SOLUTIONS



### The revolutionary new charger

The **GantiCharger** is made to revive, charge, check and maintain batteries.

- **GantiCharger** is designed to reduce the frequency and cost associated with battery replacement.
- **GantiCharger** is made to both save energy and significantly prolong battery life with reduced maintenance cost.
- **GantiCharger** prevents overheating the common cause of battery damage.



For UK sales: 07807 348584  
 For Dealer enquiries: +47 93405970  
[www.ganticharger.com](http://www.ganticharger.com)

## Mini- & Mobile Cranes Körner BAUMO Kran- & Mietservice

### Vermietung & Verkauf

- UNIC-Minikrane (1 - 10 t)
- Intellitech Glaslifter (0,25 - 0,5 t)
- GALIZIA Pick & Carry Industriekrane (2 - 40 t)
- MULTIS Elektro-Telestapler (6 - 9 t)



### Mobilkranhandel

- Internationaler An- & Verkauf von gebrauchten Mobilkränen



www.used-cranes.de | www.baumo.de | www.minikran.de



Aktuelle Angebote direkt aufs Smartphone oder besuchen Sie uns auf unserer Webseite.

**baumo.tel & mobilecranes.tel**  
 Unsere elektronische Visitenkarte im Web

Unsere Hotline: +49 (0) 203 - 7136876-0

Manufacturer • Constructeur	Stand
<b>Components - Composants</b>	
Akerstroms	5a K 099
Amber Valley	6 G 019B
Ancey Electronique	5a J 106
Boscaro	7 L 032
Dana	5a K 064
Dezhou Yuli Hydraulic	5a B 027
Fayat	5a D 137
FTA - Fluides Techniques	5a D 002
G.A. Ricambi	6 H 143
Gates Rubber	5a J 006
GF Gordini	5a H 130
Global Track Warehouse	5a E 001
IMM Hydraulics	5a D 002
JCB Drivetrain	5b J 042
Jiangsu Topower Wheel	5a G 042
Junjin	5a E 075
KAB Seating	5a H 063
Kamag	Ext6 C 029
KMK Rubber	5a G 127
Manuli Fluiconnecto	5a F 014
Marini	5a D 137
NBP Bearing	5a B 034
Neumeister Hydraulik	5a F 040
Ningbo Bolev Hydraulics	5a C 027
OTR Wheel Engineering	5a D 041B
Panolin	5a H 008
Pilot Seating	5a E 037
Poclain Hydraulics	5a F 026
RB componentes	5a J 071
RDS Technology	5a F 044
Roquet Hydraulics	5a G 025
Shandong Tenggong Bearing	5a C 027B
Shanghai Huaxiang Rubber	5a G 038
Track	
SSAB	5a D 073
T.M.A. Winches	5a H 015
Tata	5a J 094
Thyssenkrupp	Ext 5 E 016
Trelleborg	5a B 064
TVH	5a K 086
Tyri Lights	5a G 064
Vis Hydraulics	5a C 048
Zhejiang Hongyuan Wheel	5a H 150
Zhejiang Yuan Chuang	5a G 034
Rubber Track	
Zhenjiang Hydraulics	5a C 025
<b>Tyres - Pneus</b>	
Alliance Tire	5a F 051
BKT Tires	5a D 064
Bridgestone	6 G 079
Camoplast Solideal	5a E 013
Goodyear Dunlop	5a F 001
Magna Tyres	5a D 013
Michelin	6 F 032
<b>Engines - Moteurs</b>	
Cummins	5b L 028

Deutz	5b L 016
Hatz-Diesel	5b L 001
FPT Industrial	5b L 041
Isuzu	5b D 002
Iveco	6 J 116
Kohler	5b M 001
Kubota	5a B 073
Mercedes	5a E 107
MTU	5b K 027
Scania	6 J 113
Yanmar	5b L 027
<b>Wire rope - Cable</b>	
Casar	5a J 054
Wireco	5a J 054

Most crane and access visitors to Intermat understandably head straight to the outside areas and the big equipment. However Intermat also offers an excellent opportunity check out dozens of component suppliers many of whom have really innovative products and ideas on display, which can help your business.

If you are a manufacturer of course this is like a massive shop window and a chance for engineers to see all the latest ideas and technology in one place. The vast majority of component suppliers are located in Halls 5a and 6, so a good place to target if we see any rain.

La plupart des visiteurs de grues et nacelles se dirigent directement vers la zone extérieure et les grands produits, ce qui peut être compréhensible. Cependant, Intermat est une excellente opportunité pour découvrir des dizaines de fournisseurs de composants. Beaucoup parmi eux ont réellement des produits très innovants qui pourraient vous être utiles.

Si vous êtes constructeur, cette présence est comme une immense vitrine et c'est une chance pour les ingénieurs de retrouver tous les produits disponibles en un seul endroit. La grande majorité des fournisseurs d'équipements se trouve aux halles 5a et 6. Un bon endroit vers où se diriger s'il devait pleuvoir.

